

BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

PUBLIC NOTICE

ENTRÉE EN VIGUEUR

COMING INTO FORCE

RÈGLEMENT BEAC-070-3
RÈGLEMENT 720-122-2

BY-LAW BEAC-070-3
BY-LAW 720-122-2

AVIS PUBLIC est donné que les règlements suivants ont été adoptés par le Conseil à la séance ordinaire du 27 mars 2023 :

PUBLIC NOTICE is given that the following by-laws were adopted by Council at the regular meeting held on March 27, 2023:

BEAC-070-3	Règlement modifiant le Règlement BEAC-070 sur l'utilisation de l'eau potable afin de proposer des mesures en lien avec la stratégie québécoise d'économie d'eau potable	BEAC-070-3	By-law modifying By-law BEAC-070 on the use of drinking water in order to propose measures in connection with the Quebec Potable Water Economy Strategy
720-122-2	Règlement modifiant le Règlement de zonage 720 afin de modifier la définition du terme arbre	720-122-2	By-law modifying Zoning By-law 720 in order to modify the definition of a tree

Ces règlements sont maintenant déposés au bureau de la greffière et seront disponibles pour consultation sur le site web de la Ville à beaconsfield.ca ou sur demande par courriel à greffe-registry@beaconsfield.ca.

These by-laws are now deposited at the City Clerk's office and are available for consultation on the City's website at beaconsfield.ca or upon request by email at greffe-registry@beaconsfield.ca.

Les règlements entreront en vigueur dès leur publication.

These by-laws shall enter into force upon their publication.

Donné à Beaconsfield, le 29 mars 2023.

Given at Beaconsfield on March 29, 2023.

M^e Dominique Quirk
Greffière adjointe
Assistant City Clerk